FORM 2A **Optional**

HKTDC Hong Kong International Lighting Fair 2025 (Autumn Edition)

香港貿發局香港國際秋季燈飾展2025

27-30/10/2025

Exhibition Services Department HK Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria, HKCEC, 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Deadline 15 Sep 2025

Electricity Supply - RCBO (For Custom-built Participation Exhibitors Only)

Attn: Mr. Angus Ng

Return to:

Email: hklfae.es@hktdc.org Fax: (852) 3521-0450

To facilitate quicker and effective electricity supply for custom-built booths, Exhibition Services Department kindly introduce RCBO, an innovative electricity supply system, to all raw space exhibitors / contractors.

RCBO with independent socket can protect from electric leakage, fault current and overloaded current. Each RCBO is able to provide 4, 6 or 12 sockets (1500W each), which required Single Phase 30A, Three Phase 15A or Three Phase 30A electricity supply respectively.

Each socket is protected from electric leakage, fault current and overloaded current independently. In other words, electricity supply for appliances in the same circuit with the faulty appliance will not be affected while RCBO would immediately stop electricity supply for the faulty one.

為了更快捷地及有效率地供應電力予自建攤位,展覽服務部誠意介紹一項最新的供電裝置。

RCBO 是一個擁有獨立供電的保護裝置。每個獨立保護的供電裝置可提供 4、6 或 12 個獨立插座(每個上限 1.5 千瓦),分別提供 30 安培單相、15 安培三相或 30 安培三相的電源。裝置提供每一個插座獨立保護,而不影響同組正常的用電設備。每一個獨立插 座會對漏電,故障電流及超出負荷的電流能立即地切斷供電。

		Description of Facilities		Rate S HIRE)	Qty	Total Amount	
No.		(HKD column for Hong Kong exhibitor only, USD column for all overseas exhibitor)	HKD	USD		HKD	USD
		Electricity Supply - RCBO					
1#*		15Amp Three Phases (220V) with <u>individual fuse</u> for Lighting Connections AND Power Supply to Electrical Machine (6 sockets) 供電燈接線(有獨立保險絲)及小型電器用之15安培三相配電總制 (6個獨立插座)	21500	2867			
2#*	LG060	30Amp Single Phase (220V) with individual fuse for Lighting Connections AND Power	14350	1913			
		Supply to Electrical Machine (4 sockets) 供電燈接線(有獨立保險絲)及小型電器用之30安培單相配電總制 (4個獨立插座)					
3#*	LG061	30Amp Three Phases (220V) with individual fuse for Lighting Connections AND Power	39950	5327			
		Supply to Electrical Machine (12 sockets) 供電燈接線(有獨立保險絲)及小型電器用之30安培三相配電總制 (12個獨立插座)					
		20% surcharge for late order received	after	15 Sep	2025		
		30% surcharge for late order received	after	13 Oct	t 2025		
		# * Please read the Conditions of Order clearly before you sign this Form * NO Exchange and NO Refund for Standard facilities * No On-site Order			TOTAL 10UNT		
	Exhibito						
	services for these items. Total power consumption shall not exceed the current specified. Please note that all electricians working in the exhibition hall must comply with the subsidiary regulation in the Government Electricity						
	Ordinance - Electricity (Registration). The employer of the electrician shall be liable for any damage caused if the electrician fails to comply with the above requirements. The license of the electrician and the employer must be						
	submitted to the Hong Kong Trade Development Council accompanied with this order form Exhibitor should take						
	full respo	onsibility for daily on/off their own main switch and maintenance.					

Application	on will only b	e proceeded v	with install	lation layout pla	in and full payment	
Exhibitor Informati	on					
Company Name:				Booth No.:		
Tel:	Fax:		Email:		Date:	
Contact Person:		Position:		Signati	ıre:	
Payment Method (T	o be completed i	n next page)				

HKTDC Hong Kong International Lighting Fair 2025 (Autumn Edition)

香港貿發局香港國際秋季燈飾展2025 27-30/10/2025

Return to:

Exhibition Services Department Hong Kong Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria, HKCEC, 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Attn: Mr. Angus Ng

Email: hklfae.es@hktdc.org
Fax : (852) 3521-0450

請交回

香港貿易發展局,展覽服務部香港灣仔博覽道一號香港會議展覽中心博覽商場13號

聯絡:吳偉康先生

電郵: <u>hklfae.es@hktdc.org</u> 傳真:(852)3521-0450

Authorization from Exhibitor	
Company Name:	Booth No.:
Payment Method (Please see condition 6. No separ	rate invoice will be issued)
☐ By Cheque (Payable to Hong Kong Trade Develo Cheque No.: Amount : Hk	•
☐ By Online Payment (VISA / Mastercard / Union Pay Please contact us for payment link detail	/ WeChat Pay / Alipay - Hong Kong Dollar Only)
申請參展商之授權	
公司名稱:	展台編號:
付款方法 (請參閱說明六,本局不會另開發票)	
□ 支票 (抬頭『香港貿易發展局』) 支票號碼 所付款項: HKD	D/USD 日期:
□ 以網上付款 (VISA / Mastercard / 銀聯 / 微信支付 請與本局職員聯絡付款詳情	† / 支付寶 - 只限港幣)

Contact Information 聯絡資料

Hall	In-charge / 負責人	Telephone / 電話	E-mail / 電郵
1A, 1B, 1CON	Mr Jason Wong 黃靜國先生	852-2240 5424	jason.ck.wong@hktdc.org
1C, 1D, N1, N2	Mr Angus Ng 吳偉康先生	852-2240 5492	angus.wh.ng@hktdc.org
1E, M2	Ms Faith Yeung 楊卓霖小姐	852-2240 5476	faith.cl.yeung@hktdc.org
3B, 3CA - CC	Mr Tom Tse 謝昀融先生	852-2240 5465	tom.wy.tse@hktdc.org
3CD – CF, 3D, 3CON	Ms Christine Ng 伍紫祺小姐	852-2240 5502	christine.tk.ng@hktdc.org
3E	Ms Kristy Wong 黃靜詩小姐	852-2240 5475	kristy.cs.wong@hktdc.org
Grand Hall	Mr Tom Tse 謝昀融先生	852-2240 5465	tom.wy.tse@hktdc.org
5B, 5C, 5CON	Ms Zoe Leung 梁筱悠小姐	852-2240 5464	zoe.sy.leung@hktdc.org
5D, 5E, M4	Ms Yan Yuen 袁穎茵小姐	852-2240 5632	yan.wy.yuen@hktdc.org